

Stand 5014

# Make sacrifices, Opfer bringen, to conserve values. Werte erhalten.

Public Transport and urban centres are suffering from glass vandalism. Damage to property can run into millions and additionally there is the risk of personal injury.

**LLumar® films** are self-adhesive and can be applied as a **sacrificial layer**, to create a laminated structure, or for glass repair on the surface of the pane.

The protective filming with LLumar® keeps graffiti, scratching and etching off the glass, reduces passenger risks from chemicals and also saves costs.

Verkehrsbetriebe und Innenstädte werden mit Glasvandalismus überzogen. Die Sachschäden gehen in die Millionen, bisweilen sind auch Personen gefährdet.

**LLumar® Folien** sind selbstklebend und werden als **Opferschicht**, zur Herstellung eines Sicherheitsverbundes oder zur Scheibenreparatur auf die Glasoberfläche aufgetragen.

Die Schutzbeschichtung mit LLumar® hält Graffiti, Scratching und Etching vom Glas fern, verringert Fahrgastrisiken durch Chemikalien und Glasbruch und senkt Kosten.